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Het is met een clubblad (of wat voor blad ook) dat eens per 
kwartaal uitkomt best lastig om actueel te zijn. Meestal kun 
je of achteromkijken, vertellen over mooie en belangrijke 
zaken die net zijn geweest, of vooruitblikken op wat er de 
komende tijd staat te gebeuren. Dat terug- en vooruitkijken 
doen wij ook in dit nummer: de lente staat op het punt 
door te breken (eindelijk, hopen we nu), we staan stil bij de 
golfcarrières van Michel en Kian, lezen over de road to 
recovery van Eduardo, de pensionering van greenkeeper 
Aaldert, en nog veel meer. Over oud en nieuw gesproken, 
op de omslag hebben we het oude en nieuwe bestuur 
gezamenlijk afgebeeld. Hartelijk dank voor de tomeloze 
inzet en veel succes in de nieuwe bezetting! 
 
Een van de blikken vooruit is gek genoeg naar het verleden. 
Was het vorig jaar de vereniging die haar vierde lustrum 
vierde, dit jaar is de ZeijdeLinks aan de beurt. In het 
volgende nummer gaan we daar uitgebreid en feestelijk bij 
stilstaan. De competitie staat op het punt van losbarsten, 
reden voor de Technische Commissie om golfpro Wouter 
de Vries in te huren voor een chipping clinic. 
 
Maar we kunnen toch ook iets actueels melden, echt van 
dit moment: zo rond het uitkomen van dit nummer starten 
we met de website nieuwe stijl. Ook daar zijn we als 
Mediacommissie mee bezig. Meeliftend op het initiatief 
van de DG&CC pakken we het verenigingsdeel van de 
website aan. Eerst qua structuur, en vandaar uit bouwen 
we verder. Zodat we jullie op meerdere manieren op de 
hoogte kunnen houden van alles waarop terug en vooruit 
te blikken valt.  
 
En op de valreep: bij het ter perse gaan van deze 
ZeijdeLinks hoorden we dat op 24 maart de eerste bomen 
zijn geplant van het DGCC - Culterra Bos! 
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De Algemene Ledenvergadering (ALV) werd gehouden op 
13 maart jl. Het stormde, windkracht 9, code geel, maar 
dat weerhield 58 leden niet om gehoor te geven aan de 
uitnodiging van het bestuur om de ALV te bezoeken. De 
agenda werd vlot doorlopen zonder bijzonderheden.  
 
Kian de Roo werd in het zonnetje gezet als jeugdspeler 
van het jaar. Zijn baanrecord van 62 slagen (2 beter dan 
Joost Luiten!) zal voorlopig niet verbeterd worden. 
 
Als laatste kwam de bestuurswissel aan bod. Gert 
Melinga, Frits van der Heide en Reina van Dijk namen 
afscheid. Reina werd benoemd tot Lid van Verdienste 
vanwege haar uitmuntende werk als secretaris gedurende 
een maximale periode van acht jaar.  
 
De nieuwe leden die aantreden zijn Ria Schaafsma, zij is 
focal point voor Jeugd en Media, Rijkwessel de Valk is 
focal point voor de TC en Leden commissie en Jan 
Uittenbroek neemt de taak van Reina over als secretaris. 
Erik Harmsen blijft aan als penningmeester en Maarten 
Jan Brolsma neemt het stokje over van Frits als voorzitter.  

 
Na de rondvraag werd het 
heel gezellig bij de bar, waar 
enkele leden vroegen 
wanneer de volgende ALV 
gepland is, zodat ze die datum 
alvast in hun agenda konden 
zetten.  
 
De bediening met alleen 
Michel van Zijl en twee 
assistentes verliep heel soepel 
ondanks de grote drukte na 
afloop aan de bar.  

Nu het nieuwe 
bestuur geïnstalleerd 
is, kijken we vooruit 
naar een nieuw 
golfseizoen met 
mooi zonnig weer, 
super scores, snel 
dalende handicaps 
en gezelligheid op 
het terras.  
 
Te beginnen met de 
lente. Voor veel mensen de mooiste tijd van het jaar. 
Zoals het zich nu laat aanzien is de baan weer heel goed 
uit de winterperiode gekomen. Mede dankzij de 
inspanningen van de greenkeepers en jullie bereidheid 
om zo veel mogelijk met draagtassen de baan in te gaan. 
Achter de schermen is weer druk gewerkt aan een 
gevarieerde wedstrijdkalender met wedstrijden voor 
iedereen. Vanaf 1 april is deze te raadplegen op de 
website. Heb je nog nooit aan een wedstrijd meegedaan? 
Probeer het dan eens. Er zijn voldoende laagdrempelige 
wedstrijden waar het plezier voorop staat en die je in een 
ongedwongen setting in contact brengen met andere 
leden. En er zijn dit jaar ook weer twee wedstrijden 
speciaal voor nieuwe leden met een gezellige nazit, 
inclusief een humoristische pubquiz die jouw kennis van 
de golfregels zal testen. De eerste is gepland op zaterdag 
6 mei. 
 
Kortom, het bestuur kijkt met vertrouwen uit naar een 
super golfjaar op onze prachtige baan en wij wensen alle 
leden veel golfplezier. 
 
Namens het (nieuwe) bestuur, 
Maarten Jan Brolsma 
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Binnen de vereniging worden tal van leuke evenementen 
en wedstrijden georganiseerd, die leden dichter bij elkaar 
brengen. En de clubavonden zijn daar een populair, leuk 
en vast onderdeel van. Zeker voor nieuwe leden (circa 
400 sinds 2019!) die hun weg binnen de vereniging 
zoeken is de clubavond een prachtige manier om snel 
andere leden te leren kennen. 
 
De formule is simpel: je geeft je op via e-Golf4U en wordt 
willekeurig in een flight ingedeeld met twee andere 
spelers om 9 holes te spelen. Na afloop drink je wat op 
het terras en vertelt sterke verhalen en bestaat er de 
mogelijkheid om te genieten van de daghap. 
 
Gaat het ergens om? Jazeker, om de gezelligheid, het 
leren kennen van medeleden en ook een beetje het 
resultaat. Want aan het einde van het seizoen worden tal 

van prijzen uitgereikt en is de overall winnaar degene die 
de hoogste score haalde over de vijf beste ingeleverde 
kaarten.  
 
Voel je een drempel? Nergens voor nodig, want het 
accent ligt op het plezier. Nog een beetje onervaren met 
het Stableford systeem? Geen punt, er is altijd iemand 
die je helpt bij het invullen van de kaart. Ik weet soms 
pas op het laatste moment of ik kan komen. Ook geen 
punt, we kunnen altijd even kijken of er nog een plekje 
vrij is op dinsdag of soms zelfs op de woensdag zelf. 
Gewoon even bellen met de host. 
 
Het team van hosts staat al te trappelen om de 18 
woensdagen in goede banen te leiden. 
 
We kijken uit naar je komst op 3 mei! 

3 mei: Start van de Clubavonden 
Hans Vooges 

Kartoen 
Bert Blanke 

De cartoon in dit nummer van Zeijdelinks is net even 
anders. Het is een paneel van klei naar een bestaande 
cartoon uit vervlogen golfjaren. Deze winter pakte ik het 
werken met klei weer op en kwam als vanzelf op het idee 
om voor de verandering eens 'n cartoon te boetseren. 
 
Centraal op het paneel zien we een 'gentleman' op wat 
een linksbaan zou kunnen zijn. Uit de uitpuilende ogen, 
de opengesperde mond en het strakgespannen lichaam 
kunnen we opmaken dat we te maken hebben met één 
bonk agressie. Met alles wat in hem zit slaat hij plag na 
plag in een poging om die verdomde bal eens een klere-
eind weg te jassen. Woest gaat hij in woord en gebaar 
tekeer tegen de boom links, de bunker rechts, het water 
voor en de flight achter. Zichzelf spreekt hij o.a. toe met: 
Gladiool! Badmuts! Mien Dobbelsteen! Remspoor! 
Druipkaars! Kabouter Flop! Niet veel later zal hij een 
olympisch record vestigen op het onderdeel 
stokslingeren. Na 'n week wordt zijn tas teruggevonden 
op de bodem van een net uitgediepte vijver bij het 
zoeken naar lakeballs. Links staan zijn flightgenoten, zijn 
vrienden de dokter en de kroegbaas, die op gepaste 
afstand het kolderieke gedrag aanzien. De dokter schrijft 
iets van pillen voor, de kroegbaas iets met meer dan 
zestig procent. Rechts zit een man die plag na... maar nu 
beschrijf ik het paneel. 
 
Dat kunt u vast veel beter. 
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Siemen de Jong 

Mannetjes en vrouwtjes…. apart en toch samen 
 
Iedereen zal zich wellicht afvragen: gaat dit verhaal over 
de damesochtend, de herenmiddag of toch over de 
seniorenochtend op de maandag? 
 
Niets van dat alles. Ook deze keer weer over ‘het groen’ 
op onze golfbaan.  
 
Tijdens de 
wintermaanden 
werd er veel 
gezaagd, gerooid en 
gehakseld. Bomen 
en struiken 
‘sneuvelden’, maar 
dit sneuvelen moet 
gezien worden tegen 
de achtergrond dat 
de overblijvers 
daardoor een 
grotere kans krijgen 
om zich beter en 
weer mooier te 
ontwikkelen. De 
stammen van bomen werden in vooral handzame 
stukken gezaagd en gekloofd.  
 
Niet vreemd dat er, tegen de achtergrond van de hoge 
gasprijzen, hier (maar ook elders in bossen) een enorme 
belangstelling voor bestond. Ook langs fairways en de 
randen werden struiken met de grond gelijkgemaakt. In 

nogal wat gevallen ging het dan om struiken van de 
hazelaar (hazelnootstruiken). Hazelaars bloeien normaal 
gesproken in februari/maart, maar vanwege de relatief 
warme wintermaanden was de bloei dit jaar veel eerder.  
 
Net als bij de els en berk kunnen we dat zien aan de 
bloeiende gele slierten die aan de bomen hangen. Voor 
golfers die allergisch zijn voor het stuifmeel van deze 

struiken betekende 
het regenachtige 
weer dat veel 
stuifmeel door de 
regen uit de lucht 
gespoeld wordt (zie: 
hooikoortsradar.nl). 
 
Nu toch terug naar 
de kop van dit 
verhaal, naar de 
mannetjes en de 
vrouwtjes, in dit 
geval terug naar de 
hazelaar. Deze 
zullen na de 
rigoureuze 

snoeibeurt het komende jaar weer flink uitlopen en 
binnen enkele jaren weer een grootte hebben van 
enkele meters. Dan zullen we volgend jaar in februari de 
hangende gele slierten weer zien. Deze gele slierten zijn 
de mannelijke bloemen en produceren heel veel 
stuifmeel/pollen.  
 

U zult zich nu wellicht afvragen: En waar zijn dan 
die vrouwelijke bloemen, die dan toch bestoven/
bevrucht moeten worden? Welnu, heel apart 
(markant), ze zitten apart (afgezonderd, 
gescheiden) aan dezelfde tak. 
Weinigen onder ons hebben deze vrouwelijke 
bloemen (bloempjes) ooit waargenomen. Niet 
vreemd, omdat je bijna een vergrootglas moet 
hebben om ze te zien. Het betekent op het 
moment van lezen wel dat we een klein jaartje 
moeten wachten. 
 
Wat op dit moment al wel te zien is, zijn de 
uitlopende wilde aardbeien onder de bomen links 
van het asfaltpaadje naar de rode en witte afslag. 



7 

 

 
Beppy Lobeek & Koen Hazekamp 

Kian over Monte Rei, slimmer spelen en muesli als ontbijt 
 
Kian de Roo (HCP 0.0) heeft eigenlijk 
geen introductie meer nodig. In het 
jaar 2022 prolongeerde de (slechts) 
vijftienjarige zijn CK Strokeplay-titel, 
schreef hij met een nette 66 Joost 
Luiten uit de recordboeken en werd 
hij wederom bekroond tot 
Jeugdgolfer van het Jaar op de club . Ondanks alles blijft 
Kian een nuchtere en aardige gast om mee te praten. Als 
Beppy en ik onderweg zijn naar het Clubhuis voor dit 
interview, komen we Kian en Pro Daan tegen op de 
putting green. En ook dat is Kian, want hard werken voor 
zijn doelen doet hij zeker - zowel hier als op school. 
 
We strijken neer in de lounge. Beppy heeft een aantal 
vragen voorbereid en aan mij de schone taak om 
aantekeningen te maken. Ze steekt meteen van wal en 
vraagt Kian naar zijn dagen in Portugal, waar hij met de 
Onder-18 jongens en drie coaches verbleef. ‘Het waren 
hele leuke dagen’, vertelt Kian. ‘Een echt avontuur. We 
hebben elke dag geleerd: omgaan met Bermudagras en 
grain, met hoogteverschillen en variërende 
weerscondities.’ Ik kijk hem vragend aan. ‘Ja, want elke 
dag is anders. De weersomstandigheden, maar ook de 
stimp [snelheid van de greens, red.]. Aan de hand van wat 
ik al weet, kan ik ’s ochtends bepalen wat ik aan mijn spel 
aan moet passen.’  
 
Van de schermtijd tot het dieet, in alles worden de 
jongens onderwezen. Zo leer ik dat het helemaal niet 
verstandig om voor een golfronde veel te eten, dat 
yoghurt met muesli echt een wondergoedje is en vertelt 
Beppy dat Luiten tijdens zijn rondes vaak bananen eet om 
een suikerdip te voorkomen. Nee, Kian is niet naar Monte 
Rei afgereisd om vakantie te vieren.  
 
Beppy vraagt door en zo komen we te weten dat Kian al 
twee keer eerder met het team op pad is geweest. In 
totaal twee keer naar Portugal en ook een keer naar 
Zwitserland. Tevens krijgt hij van zijn coaches huiswerk en 
swingdrills mee naar huis, zodat hij genoeg materie heeft 
om tot wel vier dagen in de week mee te oefenen. Alles 
om qua kennis een ‘slimmere golfer’ te worden, die weet 
wat bepaalde condities met de bal doen. ‘Wat moet je er 
dan voor laten’, merkt Beppy scherp op, doelend op de 

hoeveelheid tijd die het trainen kost. Kian onderstreept 
dat, maar zegt erbij dat hij het echt naar zijn zin heeft op 
de golfbaan. Dat hij dan feestjes of uitjes mist, daar kan 
hij wel mee leven. Toch is hij wel blij dat zijn vrienden 
echt betrokken zijn bij het doel dat hij najaagt. Eind vorig 
jaar liep een hele groep vrienden nog met Kian mee 
tijdens de Tulip Golf Challenge, het toernooi waar hij later 
een 66 zou noteren. 
 
Tot slot vertelt Beppy dat Kian binnen de Jeugd inmiddels 
tot een voorbeeld is verheven. Kian glimlacht, bescheiden 
als hij is. Aan de jeugd geeft hij graag mee dat plezier het 
allerbelangrijkste is. Als het je leuk lijkt, ga dan vaker op 
de chipping of putting green staan, of probeer 
regelmatiger aan een wedstrijd deel te nemen. Zelf gaat 
hij ook veel spelen: zowel in binnen- als buitenland. Het 
ultieme doel? Dat is de Ryder Cup, maar dat is nog iets 
verder weg.  
 
Het Jaarprogramma van de Jeugd 
Op 22 januari van dit jaar heeft de jeugdcommissie de 
jeugd en hun ouders het nieuwste jaarprogramma 
gepresenteerd. Een ding is zeker: in 2023 staat de jeugd 
van De Drentsche weer een bomvol jaar te wachten. De 
lessen, die in series van tien voor en tien na de 
zomervakantie worden gegeven, worden dit jaar 
opgedeeld in leeftijdsklassen (met daarnaast een 
competitiegroep). Ook qua wedstrijden hoeft de jeugd 
zich niet te vergapen, want met acht NJGT’s en vijf 
Jeugdkeien is er genoeg om naar uit te kijken (zie jullie 
mail voor de precieze data).  
 
Op 9 juli wordt de NJGT op De Drentsche gespeeld. Op 
diezelfde dag zal ook de Open Dag voor de jeugd 
plaatsvinden. Iedereen, van de gevorderde jeugd tot 
geïnteresseerden, kunnen dan kijken wat golfen zo leuk 
maakt. Hoe sla je een bal zo ver mogelijk? Wat voor 
spelletjes kun je op de putting green doen? Je ontdekt het 
dan! 
 
Tot slot organiseert de jeugdcommissie ook nog een 
aantal activiteiten. Zo zijn er regellessen beschikbaar, 
wordt er een activiteitendag georganiseerd en kan de 
jeugd op 27 mei naar het Dutch Open op Bernardus en 
eventueel overnachten voor een les op een baan dichtbij.  
 
Kortom, er is genoeg om uit te kiezen! 
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B. Eendje 

‘In het weekend hebben we ’n stuk door mij gebakken 
appeltaart bij de koffie’, was mijn niet geheel 
onbaatzuchtige aanbod. In het kader van de taakverdeling 
in het huishouden voorvoelde ik een kleine kritische 
kanttekening. Als we het over koken en dergelijke hebben 
ga ik er doorgaans vanuit dat de een kookt en de ander 
zorgt dat al die moeite niet voor niets is. Die laatste taak 
neem ik dan op me. Dat wordt wel eens niet goed 
begrepen. Ik denk daarover na. Vorige week nog een 
nieuwe pannenset gekocht. Om het mijn echtgenote een 
beetje makkelijker te maken. Onwillekeurig voelde ik ’n 
moment mee met onze nationaal, door zichzelf bejubelde, 
intellectueel (en dan volgt ’n titel): Herrie Bidet. 
Die voelt zich ook wel eens niet begrepen. 
 
Op het pak taartenmeel stond een duidelijke omschrijving 
van ingrediënten en bereidingswijze. Wat kon er mis gaan. 
De nonchalante houding die, naar ik meen, bij het bakken 
hoort, had ik afgekeken van mijn TV collega’s. De wildgroei 
van het soort bood mij voldoende gelegenheid. 
 
Het resultaat van mijn eerste poging was een zompige 
hoeveelheid ‘iets’ van onbestemde kleur waar stukjes 
appel in dreven. Naar ik begrepen heb een gevolg van het 
feit dat ik de rozijnen in 20 jaar oude ‘São Pedro Das 
Aguias’ portwijn had laten wellen. Die ingeving was dan 
weer het gevolg van de behoefte om een 
appelkruimeltaartenmeesterwerk van internationale 
allure te creëren. Oordeel: Goed om vanillevla mee te 
garneren maar totaal ongeschikt als taart bij de koffie. 
 
Bij m’n tweede poging dacht mijn aardige oplettende 
huisgenote nootmuskaat (i.p.v. kaneel) te ruiken. ‘No 
way!’ zei ik nog. Helaas, zelfs met een driedubbele dosis 
kaneel viel de dwaling niet te loochenen. Oordeel: Voor te 
schrijven bij verkoudheid en urineverlies. 
 
Hoog tijd om naar de baan te gaan. Onderweg ging ik 
langs bij mijn gezel van de dag. Een beginnend golfer die 
enthousiasme paarde aan een hartverwarmende inzet. 
 
Onze eerste halte was de driving range. Daar werd ik door 
de alom gewaardeerde alsook verguisde geinponem van 
de club welkom geheten met de tekst: ‘Hoe zal ik je gaan 
noemen? Meneer Kleurloos?’ Even was ik het spoor 
bijster maar na enig intellectueel graafwerk (kleurloos-
>daar was laatst een meisje loos->loos->weg->zonder 

kleur->kleurloos) kwam ik tot de conclusie dat het te 
maken moest hebben met mijn achternaam. Die is op het 
vlak van discriminatie nogal discutabel. Iets wat ik 
overigens gemeen heb met bijvoorbeeld de columniste 
Sylvia Witteman. Onze lolbroek had de berichtgeving 
omtrent Roald Dahl gelezen. In gedachten maakte ik al 
bezwaar bij de sensitivity reader. Je moet wel ergens voor 
staan en niet weggemasseerd worden tot een onduidelijke 
vlek in het hedendaagse diversiteiten-landschap. 
Zonder te reageren liep ik door. Er is immers een limiet 
aan wat een mens op ’n dag aan indrukken kan 
verwerken. 
 
Mijn metgezel had ons gul voorzien van twee volle 
manden met ballen. Wel van mijn tegoed. Nauwelijks 
hadden wij onze plaats ingenomen of het spel was op de 
wagen. Met een schier grenzeloze daadkracht werd de 
een na de andere bal van de mat gemept. Weer werd in 
de backswing de club hoog boven het hoofd geheven om 
vervolgens krachtig uit te halen naar de bal. Met 
bewondering keek ik toe. Van eigen spel was geen sprake 
meer.  
 
In korte tijd werd door het frisse weer een stomend aura 
rond mijn gezel zichtbaar. Hij verloste zich van jas, muts 
en op enig moment zelfs van zijn laarzen. Verder ging het 
weer. Na zijn volle mand moest ook mijn volle mand met 
ballen eraan geloven. Voor analyse en prestatie werd 
gebruik gemaakt van het moderne en unieke ’In Range’ 
programma. Hoogte en afstand werden diepgaand 
besproken. Lang niet alles ging goed. Ballen werden 
gemist, ballen gingen links, rechts, ketsten van de 
tussenschotten en scheerden over de toppen van het kort 
gemaaide gras. Op veilige afstand toezien was geboden. Af 
en toe draaide hij door al dat geweld een pirouette of 
sloeg zichzelf van z’n sokken. Maar de enkele geslaagde 
bal bracht een nòg bredere lach op zijn gezicht. De tijd om 
naar huis te gaan kwam voor mij net op tijd en voor hem 
twee volle manden te vroeg. 
 
Of het wat wordt met dat golfen van hem weet ik niet 
maar aan inzet en bezieling ontbreekt het mijn jonge gezel 
zeker niet.  
 
De tijd zal het leren. 
 
Hij is pas zeven jaar. 
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Joke van der Ven B. Bie 

Om als golfer de baan in te mogen moet je voor het GVB-
examen slagen. Je hebt dan al een hele reeks lessen 
gevolgd en je door een lijst met theoretische golfregels 
geworsteld. Heel nuttig om te weten hoe je je moet 
gedragen in de baan en wat wel en niet mag. Ook van 
belang voor ieders veiligheid om deze regels te kennen. 
Want de golfbal kan door een ferme slag een dodelijk 
wapen worden.  
 
In de baan word je door je flightgenoten vaak verder 
‘opgevoed’. En leuk om te ervaren, dat als je je eigen spel 
speelt, je vaak door je medespelers wordt 
gecomplimenteerd als je een mooie bal slaat en dat ze 
zwijgend toekijken als je loopt te prutsen. Je moet dan 
even lijden in eenzaamheid. Kun je je bal niet snel 
terugvinden, dan krijg je hulp en loopt iedereen te 
zoeken.  
 
Onderweg is er vaak wel ruimte voor een gesprek en 
anders zeker in de nazit. Een leuke ongeschreven regel is 

dat je na de wedstrijd altijd bij je flightgenoten gaat 
zitten om een drankje te doen en soms ook om samen te 
eten. Het leuke hiervan is dat er heel wat (golf)
vriendschappen ontstaan, wat het golfen nog leuker 
maakt.  
 
Helaas heb ik nu al een paar keer meegemaakt dat mijn 
flightgenoten na de wedstrijd bij hun eigen vrienden 
wilden zitten. Ik vraag mij oprecht af waarom je dan 
meedoet aan een wedstrijd. Je kunt dan toch beter met 
je vrienden gaan golfen? Ik hoop van harte dat dit niet 
gewoon gaat worden en dat we deze ongeschreven regel 
in stand houden. 

Ongeschreven golfregels 
Gien Bouwman 
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Geloof het of niet, maar volgens sommige bronnen wordt 
geen enkele sport gespeeld op een groter ‘veld’ dan de 
golfsport. Daar zitten wel haken en ogen aan, want: wat is 
een veld, en wat is een sport, maar toch is het een 
indrukwekkend gegeven. Voor de volledigheid, de 
bronnen die golf wel buiten beschouwing laten, claimen 
dat een golfterrein (ja, ze zeggen bewust terrein) ook veel 
natuur kent die niet bij de sport betrokken wordt. Het is 
anders dan op een voetbalveld, waar tot de cornervlag om 
de bal gevochten wordt. Immers, een golfer treedt nooit 
buiten de fairway en de bosvakken en waterpartijen zijn 
enkel neergelegd voor de sier.  
 
Of je het nu ziet als deel van het speelveld of niet, we 
kunnen er niet omheen dat een golfbaan afhankelijk is van 
de natuur voor haar aankleding. Zelfs op de driving range, 
waar een door een mens bestuurd karretje door de mens 
ontworpen en geslagen balletjes ophaalt, ontkomen we 
niet aan de aanblik en de invloed van de natuur. Soms is 
dat te zien in de vorm van hoog gras of molshopen, soms 

ook door wat dieren er achterlaten.  
 
Voor het grootste target op de driving range werd twee 
zomers terug een halve haas achtergelaten. Het arme 
beest was ten prooi gevallen aan een dier dat hem na de 
succesvolle vangst van onderuit uitgehold had. Ik was in 
de veronderstelling dat we het kadaver de volgende 
morgen het beste weg konden slepen, maar voor we ook 
maar konden beginnen, was het alweer in het niets 
verdwenen.  
 
Iets recenter viel een ander dier uit de toon. Een 
zilvergrijze vis van ongeveer twintig centimeter lang lag op 
zijn zij op het gras van de driving range, doodstil. Tegen de 
rugvin was al een bal aangerold, dus waarschijnlijk lag het 
er al even. En zonder water in de buurt waar het beestje -
 ongelukkigerwijs - uitgesprongen kon zijn, sprak het tot 
de verbeelding hoe het daar terechtgekomen was.  
De natuur is wreed, verzuchtte ik, ook op de zo vredig 
ogende golfbaan.  

Avonturen van een ballenraper 
Koen Hazekamp 
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Joke van der Ven 

Eduardo Roesink 
 
Het zijn de tegenstrijdigheden die 
zijn bestaan voortdurend 
doorklieven. Geboren uit Filipijnse 
ouders en getogen bij Groningse 
ouders die in Drenthe wonen. Van 
beroep zowel bouwkundige als 
verpleegkundige en spreekt 
Gronings in plaats van Tagalog. Hij 
is inmiddels 42 jaar, heeft een 
prachtige 12-jarige dochter in de 
Filipijnen, maar wordt 
tegelijkertijd nog regelmatig naar 
zijn paspoort gevraagd als hij een 
fles whisky koopt in een slijterij.  
 
Na een ernstig auto-ongeluk, 
waarbij hij bijna het leven liet en zijn ouders schreiend 
aan zijn bed vond, herstelde hij razendsnel tegen alle 
verwachtingen in. Een jaar later nam hij deel aan een 
Huskytocht door het grensgebied van Noorwegen en 
Rusland. Dat was wel een beetje te veel gevraagd, maar 
het was voor hem een goede drive om vooral veel te 
oefenen. Of hij zich Filipijns voelt of Nederlander is 
precies de lastige vraag. Hij weet het zelf niet. Nature 
versus nurture. Ook niet waar hij zich echt thuis voelt, 
waardoor eenzaamheid om de hoek loert. Golfen is juist 
daardoor voor Eduardo Roesink een prachtige 
uitlaatklep. 
 
We lopen Wit. De eerste afslag van Eduardo suist door 
de lucht en landt op tien meter voor de sloot. Hij verrast 
er zichzelf mee en geniet zichtbaar. ‘Wow, wat een bal 
zeg!’ Zijn WHS staat nu op 31.3 maar hij is vast van plan 
dat dit jaar terug te brengen tot rond de twintig. 
 
Sinds wanneer speel je golf Eduardo? 
‘Ik ben net voor de coronaperiode begonnen. Daarvoor 
heb ik intensief honkbal gespeeld bij de Pioneers in 
Assen, trainde daar ook jeugdteams, totdat ik op een 
keer in het veld neerviel. Ik bleek hartritmestoornissen 
te hebben die vooral opspeelden bij heftige 
inspanningen. Dus ging ik zoeken naar een andere sport. 
Golf leek me niks. Te veel een sport voor noem het maar 
de elite. Maar toen ik hier op deze club kwam, bleek 
daar niks van waar te zijn. Ik vind het hier heel gezellig, 

iedereen gaat leuk met elkaar om, 
dus ik kom hier graag. Speel zo’n 
drie keer per week, heb nu 
winterlessen en straks ga ik weer 
op woensdagavond meedoen met 
de inloopavonden. Daar was ik 
vorig jaar tweede trouwens.’ 
 
Hoe kwam je in Zeijen terecht? 
‘In 1984 kwamen mijn ouders naar 
de Filipijnen met hun zoon en 
dochter, dus mijn broer en zus nu, 
om mij op te halen. Mijn moeder 
had me in een klooster 
achtergelaten, dus ik ben met 
nonnetjes groot geworden. Ik vind 
oudere vrouwen misschien 
daardoor wel nog steeds erg leuk. 

Na vier weken namen ze me, in maart, mee naar 
Nederland in Zeijen en ik werd gelijk snorziek. Veel te 
koud hier voor mij. De eerste periode vond ik vreselijk. 
Stonden al die schoolkinderen in een lange rij naar mij 
te kijken alsof ik een spook was. Sommigen knepen me 
ook in m’n wangen. Ik kan er eigenlijk nóg niet tegen als 
iemand me aanraakt. Later, toen ik naar het gymnasium 
ging, leek het de eerste jaren veel beter te gaan. Tot de 
twijfel weer toesloeg. Via de havo kwam ik uiteindelijk 
op de mts en maakte daar bouwkunde af. Op dit 
moment ben ik werkvoorbereider voor het dagelijks 
onderhoud bij Lefier, de grootste 
woningbouwcorporatie van het Noorden. Ik stuur mijn 
eigen team aan, tegelzetters, timmerman, elektricien, 
schilder etc. en ook de aannemers.’ 
 
En wat maakte dat je dan ook verpleegkundige bent 
geworden? 
‘Op enig moment kwamen mijn grootouders bij ons 
inwonen en ik vond het gewoon vanzelfsprekend om 
hen te helpen en te verzorgen, dus heb ik die opleiding 
gevolgd. Daarna heb ik een paar jaar met verstandelijk 
beperkte kinderen gewerkt, totdat ik dat te weinig 
uitdaging vond en ben toen de verslavingszorg in 
gegaan. Hier in Drenthe heb ik met ernstig verslaafden 
in een privékliniek gewerkt. 
Nou, dat heb ik geweten. Ik ben bedreigd, gestoken, ze 
kwamen me thuis opzoeken, dat was niet leuk meer 
nee.’ 
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Joke van der Ven 
Eric Afman 

En dan? 
‘Nou, daarna kreeg ik dat auto-ongeluk, hier op de 
Zeijerweg vloog ik uit de bocht. Mijn auto had zich 
helemaal om de boom heen gevouwen, ik was eruit 
geknald en weet er niks meer van. Het was vreselijk 
natuurlijk, want ik zag mijn vader schreiend aan mijn bed. 
Dat deed en doet me nog steeds veel. Dat hij daar zo zat. 
Er was me verteld dat ik waarschijnlijk nooit meer kon 
lopen en zo. Nou, toen kwam alles wat ik in me heb 
daartegen in verzet. Niet meer lopen? Dat kan toch niet! 
Ik ben keihard gaan revalideren, na een week ziekenhuis 
gelijk naar mijn ouders thuis en daarvandaan elke dag 
lopen. Toen ik weer een beetje uit de voeten kon, ben ik 
gewoon productiewerk gaan doen, daarna uitvoerder en 
nu werkvoorbereider.’ 
 
Ben je helemaal hersteld van die knal? 
‘Zo goed als. Ik heb er een 
gehoorbeschadiging aan overgehouden 
en soms laten mijn hersens me eventjes 
in de steek, maar verder gaat het prima 
met me.’ 
 
En je dochter? 
Eduardo lacht bijna verontschuldigend: 
‘Christina? Ze doet het prima! Ze lijkt 
veel op mij. En draagt ook mijn naam: 
Christine Ericka Duhina Roesink.’ 
 
Je bent niet getrouwd? 
Eduardo ernstig nu: ‘Nee, jammer 
genoeg niet. Dat waren we wel van plan. Ze zou samen 
met mij hoogzwanger voor het altaar staan, ik was er al, 
maar ze kwam niet…’ 
 
Ze kwam niet?? 
‘Nee, ze durfde het niet aan. Daar heb ik het wel moeilijk 
mee gehad hoor. Christina wordt nu opgevoed door de 

ouders van mijn vriendin.’ 
 
Welke taal spreek je met haar? 
‘Engels. Ik spreek zelf amper Tagalog, de algemene 
Filipijnse taal, dus zo redden we het wel.’ 
 
En je moeder? 
‘Zo rond mijn 25e jaar ben ik helemaal zelfstandig op zoek 
gegaan naar mijn ouders. Via het Rode Kruis vond ik haar 
en mijn broers en zussen. Ik was het vijfde kind en 
eigenlijk gewoon eentje te veel. En ja, mijn moeder gaat 
moeilijkheden het liefst zoveel mogelijk uit de weg. Dat 
heb ik aan de ene kant ook wel, maar aan de andere kant 
heb ik hier van mijn ouders vooral meegekregen om aan 

te pakken, de handen uit de mouwen 
te steken. Dus ja, die 
tegenstrijdigheden hè. Ik ga elk jaar 
naar de Filipijnen, maar bezoek haar 
niet elke keer. Dat is voor beiden te 
confronterend. Mijn zus help ik 
financieel met de bouw van een huis.’ 
 
En zo staan we aan de laatste hole van 
Wit die Eduardo afrondt met een 
fraaie bogey. Naast me loopt een 42-
jarige jonge man met de 
levenservaring van een 84-jarige. 
Iemand die nogal eens met zichzelf in 
de knoop ligt, en hoe kan het ook 
anders. Ook iemand met ongetemde 
levenskracht. Trok zichzelf bijna aan 

eigen haren uit de dood. Ging de confrontatie aan met 
zijn verleden, trof daar ook minder leuke verrassingen en 
zigzagt daardoor door het leven. Met aan de ene kant zijn 
stralende dochter daar en aan de andere kant zijn (golf)
leven hier.  
 
Welkom bij de club, Eduardo! 
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Joke van der Ven Bart Snijders 

In het voor- én najaar van 2021 hadden we een interview 
met Michel van Zijl over zijn plannen om pro te worden. 
Ineens was daar de mogelijkheid om enkele jaren in 
Amerika te gaan studeren en aan zijn golfcarrière te 
werken. Toch duurde het niet lang voordat we Michel 
weer op onze eigen golfbaan signaleerden. Sterker nog, 
de kans dat je hem een dag niet op de baan ziet is bijna 
nihil. Tijd voor een update! 
 
Michel, wat is er gebeurd? 
‘Op 8 augustus 2021 ben ik 
naar Amerika gevlogen en op 
10 december 2021 was ik weer 
terug. Het was niet wat ik 
ervan had gehoopt. Ik ging 
erheen voor het golfen, en om 
mezelf te ontwikkelen. We 
zouden heel veel trainen, en 
vanwege sneeuw en zo zouden 
we ’s winters naar Florida vliegen voor wedstrijden. En er 
waren goeie indoorfaciliteiten. Toen ik aankwam, was ik 
de eerste in het huis en ook op de baan. Pas een week 
voor de eerste wedstrijd begon mijn team met trainen. Ik 
had geen vervoer en moest dus lopend naar de golfbaan, 
dat doe je ook niet elke dag. De wedstrijden gingen 
prima, maar ik had niet veel aansluiting met mijn 
teamgenoten, die vooral aan het feesten waren.  
 
Na de laatste wedstrijd in oktober zeiden ze pas weer 
vlak voor de eerste wedstrijd in maart te gaan trainen. 
Vlak voor het einde van het semester overleed mijn oma. 
Voor haar begrafenis ben ik even terug geweest naar 
Nederland. Toen besloot ik te stoppen omdat het niet 
genoeg opleverde en wel veel geld kostte. Maar heb er 
wel een goede tijd gehad, ik ben blij dat ik er geweest 
ben.’ 
 
Tijd voor een nieuw plan, je had toch een zoveeljarenplan 
opgesteld? 
‘Vorig jaar heb ik diverse wedstrijden in het land en 
daarbuiten gespeeld, en dat ga ik ook dit jaar weer doen. 
Ik speel naast het Tulip-toernooi nog vijf Junior Golf 
Challenge wedstrijden, in Nederland, Duitsland, Frankrijk 
en Italië. Daarnaast wil ik alle goede NGF-wedstrijden in 
Nederland spelen, en proberen aan drie Pro Golf Tours 
mee te doen. Een van mijn doelen is op de WAGR 
terechtkomen, de World Amateur Golf Ranking, de top 
800 van de Europese Golf Ranking behalen (nu rond de 
1.000) en de top 25 van de NGF (afgelopen seizoen 32e, 

en dat met dat mindere jaar). Tot slot gemiddelde scores 
op par 3, 4, en 5 holes, greens in regulation, en putts van 
diverse afstanden. Dat zegt meer dan een x aantal 
toernooien winnen, dat ligt ook aan de bezetting. Kan ik 
volgend jaar naar de Pro Golf Tour gaan, een niveau 
onder de Challenge Tour? Het kost ook allemaal geld. Als 
winnaar krijg je 5.000 euro of zo, maar de kosten zijn ook 
al 1.200 à 1.500 euro. En je gaat niet elk toernooi 
winnen.  

 
Als beoogde pro zie ik golf als 
werk, maar een beetje plezier is 
ook belangrijk. Ik maak mijn 
uren wel, ook al is het een 
keertje niet zo leuk. Drills 
afwerken op de putting green 
en driving range en zo. Het 
afgelopen seizoen viel wat 
tegen, waaronder het 

Clubkampioenschap Strokeplay, waar ik de play-off net 
miste. Laat ik het zo zeggen, het was een leerzaam 
seizoen. Gelukkig steunen mijn sponsoren en team om 
mij heen mij. Zij weten hoe blij ik met ze ben, maar 
ondanks dat heb ik eind november ook nog een 
sponsordag gepland waarbij we eerst de baan in zijn 
gegaan en afsluitend een drankje hebben gedaan en ik 
een fles wijn aan iedereen heb uitgedeeld. Het zou mooi 
zijn als ik daarvoor volgend jaar een nog grotere groep 
kan hebben!’ 
 
Doe je nog iets buiten de sport? 
‘Mijn hele leven is golf. Met tien maanden had ik al 
plastic clubs, en een jaar later echte. Sinds een aantal 
maanden werk ik in marketing bij SiteOnline van Joram 
van Doorn, ’s winters vier dagen per week en vanaf eind 
maart ga ik terug naar twee dagen. Ik ben erg blij dat 
Joram het heeft aangeboden. Er is meer dan alleen golf, 
al is het wel heel belangrijk voor me. Ik heb hier ook 99% 
van mijn contacten. Als het druk is in het clubhuis, val ik 
trouwens ook wel weer in achter de bar.’ 
 
En nu? 
‘Eerst de competitie. Anderen vinden dat ik daarvoor 
naar De Gelpenberg of Glimmen moet. Je speelt dan wel 
tegen betere spelers, maar ik vind het leuk om voor de 
club uit te komen. Voor mij is het serieus, je wilt winnen, 
maar wel op een leuke, gezellige manier. We willen met 
Heren 1 wel proberen de hoofdklasse te halen en in ieder 
geval een stabiele eersteklasser te zijn.’ 

Pro in spe Michel komt graag voor de club uit 

Eric Afman 
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Gerda Koster 

DGCC.nl vernieuwd 
Eric Afman 

Na de zoveelste vraag over waar de wedstrijdkalender of 
de ledenlijst op de website te vinden was, en met het 
vooruitzicht op minder golf vanwege het winterweer, leek 
het me eind november een goed idee om het 
verenigingsdeel van de website eens flink aan te pakken. 
Dat was van korte duur, Martin Kanninga wist me te 
vertellen dat de DG&CC bezig was de hele website een 
compleet nieuw uiterlijk te geven. Dan nog maar even 
wachten met die hele aanpassing tot die nieuwe site een 
feit zou zijn. De planning was eind maart, dus hadden we 
direct een mooie mogelijkheid om dit heuglijke nieuws in 
de ZeijdeLinks onder de aandacht te brengen. Daarvoor 
bracht ik een bezoekje aan SiteOnline in Groningen, van 
(bedrijfs)lid Joram van Doorn, om te horen en zien wat 
eraan zat te komen. En iets meer te weten te komen over 
de man en het bedrijf achter deze metamorfose. 
 

Wie is Joram van Doorn en wat is SiteOnline? 
‘In juli 2020 werd ik bij De Drentsche zowel business club 
lid als gewoon lid. Golf speelde al een aantal jaren door 
mijn hoofd, ik had het ooit een keer in Roden gedaan waar 
ik woon. Ik deed aan wielrennen, maar tijdens corona 
stopte ook dat in groepsverband. Een klant nodigde me uit 
op de golfbaan. Ik was direct enthousiast, van de eerste 30 
dagen stond ik 25 dagen op de golfbaan. En een week 
later zat ik bij de fysio... Ik vond het gewoon een heel leuk 
spelletje. Ik ben 15 jaar geleden, op 1 maart - 
over jubilea gesproken - begonnen met 
SiteOnline. We zijn met z’n tienen, ontwerpen 
websites en doen online marketing. En in 
Roemenië werken vijftien ontwikkelaars plus vier 
designers onder de naam CustomCode.’ 
 
De naam SiteOnline kan inmiddels ook niet veel 
mensen op de baan ontgaan zijn.  
‘We waren een van sponsoren van het lustrum, 
en op iedere lus hebben we op één hole een 
bordje staan. Sinds 2021 sponsor ik Michel van 

Zijl, hij werkt hier ook 
sinds eind 2022 en 
dat gaat hartstikke 
goed. Verder help ik 
Kian de Roo met zijn 
website in wording. 
Het is leuk om iets te 
doen voor een club 
waar je zelf een hoop 
plezier uit haalt door 
er te spelen. Buiten 
de club doen we ook 
het een en ander: we 
zijn sinds 7,5 jaar 
sponsor van Kids 
United, het G-team 
van FC Groningen. 
Dat is een 
contributievrije vereniging waar kinderen met een 
lichamelijke dan wel geestelijke beperking kunnen 
sporten. Dat omarmen we al best wel lange tijd met heel 
veel plezier.’ 
 
Hoe ben je aan deze klus gekomen? 
‘Martin gooide in het najaar van 2021 het eerste balletje 
op, hij benaderde drie bedrijfsleden. De site was niet 
responsive en op je mobiel moest je flink inzoomen. Het 
mocht allemaal wat dynamischer. Er was zo veel info op 
gezet door de jaren heen dat de site toe was aan 
herstructurering. In de zomer van 2022 was de kogel door 
de kerk en mochten wij de klus oppakken. De eerste 
vormgeving startte medio september, waarna aan de 
bouw kon worden begonnen. Voor het hele proces was 
zes tot acht maanden uitgetrokken. Er gingen twee 
vormgevers en drie ontwikkelaars mee aan de slag, 
waarvan eentje aan een app voor bedrijfsleden. Zij zitten 
overigens allemaal in Roemenië, hier in Groningen doen 
we vooral aansturing en online marketing.’ 
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Er komt dus behalve de nieuwe lay-out ook een app voor 
de business club? 
‘Die app was heel belangrijk voor Martin, om direct te 
communiceren naar zijn business leden, push 
notificaties, aanmelden voor business cups, maar ook: 
vergeet je drinken niet mee te nemen. Dat moet niet via 
de mail, want mail is een medium waarin berichten 
ondergesneeuwd raken, het is snel oud nieuws. Er gaan 
voor de DG&CC veel uren zitten in de Business cups. Van 
aanmeldingen tot flightindelingen, want je wilt niet dat 
leden en gasten steeds met dezelfde flightgenoten 
spelen. Daarnaast zijn de handicaps en wedstrijdkaarten 
verre van standaard, aangezien iedereen op een 
willekeurige hole op een van de drie lussen start en dus 
niet een van de normale luscombinaties speelt. En dan 
zijn de stroke indexen en playing handicaps dus ook 
anders dan anders. Dat kan niet in E-Golf4U, dus moet je 

deels in Excel gaan sleutelen. Dat is nu allemaal 
geautomatiseerd. De DGCC kan zelf nog schuiven en dan 
krijgt ieder bedrijfslid de scorekaart op zijn telefoon. De 
app rekent alles uit en controleert zelfs of jij en je marker 
dezelfde score hebben ingevuld. Je kunt niet verder met 
de volgende hole als je de score niet hebt ingevuld. Deze 
volledig digitale aanpak is uniek binnen Nederland. Mede 
dankzij een doorgeslagen ontwikkelaar.’ 
 
Verenigingsdeel 
Hartstikke mooi voor de bedrijfsleden, maar wat zien wij 
als gewone leden terug van de aangepaste website? 
Joram en ik verhuizen naar een vergaderruimte met 
groot scherm, waar medewerker Niek zich bij ons voegt 
voor uitleg van de nieuwe website en het inventariseren 
van onze wensen. Ze laten zien hoe de nieuwe 
vormgeving eruit komt te zien. Wij varen daarop mee, 
dus is het de inhoud waar we mee bezig moeten. Een 
nieuwe voorgestelde menustructuur aanleveren heeft 
prioriteit. Daarnaast direct zichtbaar op de 
openingspagina van de verenging linkjes naar de 

ledenlijst, een 
ingekorte 
wedstrijdkalender, info 
voor nieuwe (jeugd)
leden, en nog een paar 
dingen. Het huidige 
menu zelf is, zeker als 
je bent ingelogd, veel te 
lang, dat knippen we op 
in vier hoofdthema’s 
met daaronder de 
submenu’s, die bij 
elkaar horen, zoals 
mededelingen, 
wedstrijduitslagen, enz. 
Daar gaan de 
ontwikkelaars mee aan 
de gang en nadat de 
nieuwe site in de lucht 
is gekomen kunnen we 
zelf de inhoud van de 
site bijhouden. Tenzij er 
grote aanpassingen 
moeten komen in menu’s of secties op een pagina 
bijvoorbeeld, moeten we even schakelen met SiteOnline. 
Verder is het zaak altijd rekening te houden met 
verschillende formaten (laptop, iPad en telefoon). En dan 
is het kijken hoe de site bezocht wordt, daar heb ik 

momenteel geen weet van. Hopelijk rechtvaardigt het 
een beetje de tijd die erin gestoken wordt. Een mooie 
gelegenheid me daar ook eens in te verdiepen. Dus kijk 
vooral veel rond op onze vernieuwde website! Zelf iets te 
melden? Stuur je bericht naar mediacie@dedrentsche.nl. 
 
Een extraatje: met ingang van de nieuwe website gaat 
het adres dedrentsche.nl automatisch naar de 
verenigingspagina. 
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Assen - Afgelopen vrijdag 24 maart zijn de eerste bomen 
geplant van het DGCC - Culterra Bos. Aan de rand van de 
golfbaan worden in totaal 325 bomen geplaatst. Het 
gaat om een initiatief van de Drentsche Golf & Country 
Club, Greenkeepers en Culterra. De golfbaan wordt al 
jaren onderhouden door de Greenkeepers en bemest met 
de organische meststoffen van Culterra. 
 
In het bos komen zes verschillende soorten bomen, 
namelijk: elzen, berken, populieren, eiken, beuken en 
esdoorns. Deze bomen gaan koolstofdioxide absorberen 
via hun bladeren en zullen dit omzetten in suikers om 
van te groeien. Daarnaast zorgen de afgevallen bladeren 
van deze bomen voor voedsel van de bodem en dragen 
ze bij aan de biodiversiteit in de omgeving. De opname 
van de hoeveelheid CO2 verschilt sterk per boom. Zo kan 
een volwassen boom tot wel 20kg CO2 per jaar op gaan 
nemen! 

 
“Fantastisch om dit bos samen als partners te kunnen 
realiseren” zegt Paul Kamstra, Algemeen Directeur van 
de Drentsche Golf & Country Club. “Sinds juli 2018 heeft 
de DGCC al het internationaal gerenommeerd GEO 
Certificaat, waarbij wij aantonen dat duurzaamheid hoog 
in het vaandel staat. Daarnaast nemen wij de 
verantwoordelijkheid om golf in te passen in haar 
omgeving. De bijdrage middels dit DGCC - Culterra Bos 
zorgt voor een positieve bijdrage aan dit geheel en 
weerspiegelt onze fijne samenwerking.”  
 
“De eerste bomen staan er prachtig in.” vertelt Justin 
Frey, Culterra Holland. ” Vanuit Culterra hebben wij 

gekozen voor een duurzame manier om onze CO2-
uitstoot te compenseren. Hierbij zijn verschillende opties 
zoals het aanbieden van schone kooktoestellen en het 
planten van bossen in verre landen. Wat ons echter 
aanspreekt aan dit project is dat het dichtbij huis 
plaatsvindt, tastbare resultaten oplevert en we hiervoor 
kunnen samenwerken met Nederlandse partners.“   
 
Door het aanplanten van nieuwe bomen, compenseert 
Culterra voor langere tijd de CO2 uitstoot die vrijkomt bij 
de productie van organische meststoffen. De kwaliteits-
marktleider op het gebied van organische meststoffen 
wil hiermee bijdragen aan een verantwoordelijke 
productie. Culterra produceert meer dan 250 
verschillende NPK-meststoffen en is specialist op het 

gebied van organische meststoffen voor de recreatie-, 
golf-, sport-, retail- en tuinbouwmarkt. Zo wordt de 
golfbaan van Drenthe al jaren bemest met de producten 
van het bedrijf. 
 
DGCC is ruim 20 jaar de toonaangevende golfbaan op 
een schitterende locatie in Drenthe.  

Aanplant DGCC - Culterra Bos van start gegaan  
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Op 18 maart was er voor de competitieteams een 
masterclass chippen. De technische commissie had golf 
professional Wouter de Vries hiervoor uitgenodigd. 
Rond de chipping green waren plekken uitgezet om het 
chippen beter onder de knie te krijgen. De 60 
deelnemers en deelneemsters kregen in zes groepen 
allerlei tips en aanwijzingen, welke club te kiezen en zelfs 
hoe een houten 3 te gebruiken rond de green. Gezien de 
vele enthousiaste reacties een heel geslaagde dag! 
 
Wouter de Vries was teaching pro op de Dommel en gaat 
dit seizoen zijn geluk beproeven op de Challenge Tour en 
hoopt een kaart te bemachtigen voor de European Tour.  

Masterclass chippen 
Van de TC 

Foto’s: Bas Kramer 
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Eric Afman 
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Joke van der Ven Eric Afman 

Als ik Stefan ontmoet bij de receptie is hij goed gemutst. 
Op zijn eigen wijze, met pet en bril. Hij komt net van de 
putting green en heeft er ogenschijnlijk zin in. Als we 
elkaar de hand schudden, is het alsof we elkaar al even 
kennen terwijl we elkaar toch maar één keer ontmoet 
hebben. Een paar weken geleden kwam Stefan bij me 
staan omdat hij mij inhaalde bij hole 4 op Rood waar ik 
stond te wachten op de flight voor mij. Het was toen al 
direct een prettig gesprek. Zo ook nu weer.  
 
Toen ik Stefan uitnodigde voor deze ontmoeting maakte 

hij direct duidelijk dat hij eigenlijk meerdere favoriete 
holes heeft. Er zijn er namelijk meer waar hij een verhaal 
en gevoel bij heeft. Uiteindelijk moest hij er toch eentje 
kiezen en dat werd hole 2 op rood.  
 
We slaan af op hole 1 en meteen blijkt dat Stefan goed in 
zijn vel zit. Met zijn driver slaat hij de bal recht het 
midden van de fairway op. Al zijn ballen gaan vandaag in 
de juiste richting. Geen afzwaaiers, geen mis-hits, niet 
spectaculair ver, maar gewoon goed. Ook zijn tweede 
slag recht en safe. Zo’n vier slagen verder liggen we 
beiden op de green. Ook het putten vergaat Stefan niet 

onverdienstelijk. De eerste hole zit erop. En 
daar is ie dan, hole twee. Altijd lastig deze en 
dàt maakt het voor Stefan dan ook de hole met ‘de 
uitdaging’. Kies je ervoor om ‘all the way’ te gaan en te 
hopen dat je het over het water haalt of speel je op safe 
op links? Beiden spelen we (toch) niet op safe en Stefan 
haalt het over het water… maar dan ook maar net. De bal 
verdwijnt in de blubber net aan de overkant in de rand 
bij het water. Bal helaas niet teruggevonden, nieuwe bal 
en door! Zo zie je maar, het betekent niet dat je op jouw 
favoriete hole ook altijd par slaat of beter. 
 
Op de baan leer ik Stefan beter kennen. Een recht-door-
zee-persoonlijkheid, vader van twee adoptiekinderen, 
woonachtig in Norg en recentelijk gestopt met zijn werk 
als advocaat omdat hij zich terdege afvroeg of dit het nu 
eigenlijk wel was. ‘Elke keer is een zaak weer een 
gevecht.’ Dat gaat na ruim 32 jaar (9 jaar in Amsterdam 
en ruim 23 jaar in Groningen) tegenstaan zo denk ik te 
bespeuren. Enige tijd geleden nam Stefan het 
weloverwogen besluit dat hij wat anders wilde en eind 
vorig jaar stopte hij als ‘corporate and commercial law’ 
advocaat (en nee, Stefan is nog geen 67…). 
 
Tja, en wat ga je dan doen? 'Ik weet doorgaans heel goed 
wat ik wil maar concrete plannen heb ik nu nog niet en ik 
moet zeggen dat mij dit vooralsnog weldadig voorkomt.' 
 
Hij laat zich er niet over uit, maar ik ben er zeker van dat 

wij Stefan nog vaak gaan tegenkomen bij de DG&CC. 

Gerda Koster 

De favoriete hole van… Stefan Mak 
Jeroen Bosman 
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Joke van der Ven Joke van der Ven 

Elke vereniging bestaat bij de gratie van haar vrijwilligers. Onze Drentsche kent er circa 80 en dat is veel voor een 
vereniging met ongeveer 1100 leden. Dit keer zetten we Aaldert Hendriks in het zonnetje. 

Hij was jarenlang het 
vaste gezicht op de 
blauwe trekker. Maaide 
en maaide en maaide. 
Stoïcijns leek het. Voor de 
mensen die hem kenden 
ging er soms een hand 
omhoog, soms een 
stompje van een arm. 
Kort, rustig, want ja, hij 
was gewoon aan ’t werk. 
Na 48 jaar lang trouwe 
dienst is hij er na twee 
tia’s afgelopen jaar mee 

gestopt. De man met het ronde gezicht, met het 
schroefje in zijn achterhoofd en ja, de man ook met de 
halve arm, waaraan soms een prothese. Aaldert 
Hendriks, de greenkeeper waarover we het hebben, is 
gestopt. Hij blikt terug en kijkt vooruit. Reden te meer 
om hem nu eens in het zonnetje te zetten! 
 
Hoe lang was je het gezicht op de baan, Aaldert? 
‘Van 2001 tot 2006 was ik er. Samen met Sjoerd. We 
maaiden de net aangelegde fairways en dat was prima. 
Op enig moment kwam er een Haagse hoofd 
greenkeeper en daarna ben ik en zijn anderen ook 
gestopt. Dat matchte niet. Daarna kwam Chris in 2014 als 
hoofd greenkeeper en vanaf dat moment hebben we een 
fantastische tijd gehad. We begrepen elkaar en keken 
daardoor ook niet op een uurtje. Aan André hebben we 
ook weer moeten wennen, maar dat gaat intussen ook 
prima! Hoorde net dat ‘ie zijn tweede kleintje krijgt. 
Hartstikke mooi voor ’m!’ 
 
Los daarvan allemaal Aaldert, wat is er ooit met je arm 
gebeurd? 
‘Dat was op 26 oktober 1990. We waren aan het werk op 
verschillende aardappelrooimachines. De boerin die op 
de ene zat zei: ‘Wil jij even naar de mijne kijken, Aaldert, 
hij hapert wat.’ Zij ging naar binnen en ik keek onder de 
machine. Zag wat er aan de hand was en dacht het te 
repareren. Toen ik eronder dook, viel ik tussen de 
loofrollen en werd mijn arm er stukje bij beetje 
ingetrokken en afgehakt.’ 
 

Getsie!! 
‘Ja, pijn voelde ik niet, maar ik lag daar en had alleen 
maar ANGST! ‘Tot hoever word ik door die machine 
opgevreten?!’ 
 
Jemig! Daar moet je nachtmerries aan over hebben 
gehouden! 
‘Ja. Eigenlijk tot op de dag van vandaag… Heel snel kwam 
er een collega aangerend en die zette de machine stil. 
Daarna kwam alles in werking: politie, brandweer, 
ambulance. Ik werd direct naar het ziekenhuis in 
Stadskanaal gebracht, maar daar zeiden ze al snel: hup 
naar Groningen! Om 12 uur ’s nachts zei de chirurg in het 
UMCG: ‘Ik vrees dat we uw arm moeten amputeren.’ Dat 
is gebeurd. Tot net onder de elleboog. Daarna kreeg ik 
twee dagen lang zware medicijnen waardoor je van de 
wereld bent. Toen ik de derde dag wakker werd en mijn 
lijf zag dacht ik: Ik hoef niet meer! Die middag kwam mijn 
vrouw met mijn dochtertje van één jaar, en ja, toen ik dat 
zag dacht ik: Daar ga ik voor. En dat heb ik gedaan. Na zes 
weken was ik weer aan het werk.’ 
 
En het schroefje op je kale koppie? 
‘Toen ik 20 jaar was, had ik oorontsteking. Van de 
huisarts kreeg ik pillen, druppeltjes, zalfjes enzovoorts. 
Maar met Kerst werd ik met spoed opgenomen in het 
ziekenhuis. Mijn oor was vergaand ontstoken, dus 
hebben ze er alles uit moeten halen, gehoorbeentje, 
hamer, sikkel, alles! Ja, dat was wel een foutje van de 
huisarts. In 2016 heb ik een implantaat gekregen, maar 
dat hielp niks, het is steeds ontstoken. Nu krijg ik 
binnenkort een nieuwe, waarbij ook inwendig alles 
vernieuwd wordt.’ 
 
En nu kijkend naar de toekomst, Aaldert! 
Hij glimlacht. ‘Ik doe van alles. Veel vrijwilligerswerk, voor 
de voetbalclub, het Nije Hemelriek te Gasselte, oppassen 
op een kleindochter van vier maanden, een paar tuintjes, 
enzovoorts. Straks ben ik zeker ook nog wel weer hier op 
de baan te vinden hoor! Gewoon als vrijwilliger. Ik vond 
en vind het leuk, maar ja, na twee tia’s moet je wel een 
beetje pas op de plaats maken hè. En na 48 jaar fulltime 
te hebben gewerkt, mag het ook wel toch?’ 
Zeker Aaldert! Dank je wel en tot ziens! 
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